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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mégis napirenden van az önkormányzati közlekedési 
központok államosítása?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2019. 08. 16-án K/7154. számmal, írásbeli kérdéssel fordultam Dr. Pintér Sándor belügyminiszter 
úrhoz, amelyben arra kérdeztem rá, hogy van-e bármi valóságalapja annak a hírnek, ami időről-
időre megjelent a sajtóban, hogy a kormány tervezi az önkormányzati tulajdonú helyi közlekedési 
cégek államosítását. A belügyminiszter válaszában azt írta:

„A kormány napirendjén nem szerepel az önkormányzati közlekedési társaságok állami tulajdonba 
vétele.”

Ennek ellenére úgy tűnik, hogy mégiscsak volt alapja a korábbi kérdésemnek, hiszen a Magyar 
Közlöny 2019. évi 156. számában megjelent 1537/2019. (IX. 20.) számú Kormányhatározata azt 
írja, hogy:

„A Kormány felhívja az innovációért és technológiáért felelős minisztert, hogy – a belügyminiszter, 
a pénzügyminiszter, valamint a nemzeti vagyon kezeléséért felelős tárca nélküli miniszter 
bevonásával – készítsen javaslatot a Kormány részére a helyi közösségi közlekedés állami 
finanszírozásának modelljére.”

Ezzel kapcsolatban az alábbi kérdéssel fordulok Miniszter úrhoz:

-Mi az oka annak, hogy alig több, mint egy hónapja még azt válaszolták az írásban feltett 
kérdésemre, hogy nem szerepel a kormány napirendjén a központosítás terve, ennek ellenére most 
mégis felkérték minisztert a koncepció kidolgozására? 



-Ha egy hónappal ezelőtt még nem szerepelt a napirenden, akkor felmerül a kérdés, hogy 
szándékosan tájékoztattak félre korábbi válaszukban vagy a kormány egy ilyen fajsúlyos kérdésben 
ennyire ad hoc módon hozza meg a döntéseit? 

Várom érdemi válaszát!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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